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پیروزقربانی
کارشناس فوتبال

 رئیس سابق دپارتمان آموزش فدراسیون فوتبال گفت: 
تغییرات در هر مجموعه ای رخ می دهد و قرار نیست 20 
سال در یک سمت بمانیم. نیما نکیسا درباره جدایی خود 
از ریاست دپارتمان آموزش فدراسیون فوتبال اظهارداشت: 
حدود 10 روز قبل طبق نظر سرپرست فدراسیون این تغییر 
انجام شد و با توجه به اینکه همچنان کارمند فدراسیون 
هستم، احتمال دارد در سمتی دیگر مشغول فعالیت شوم. 
دلیل این تصمیم را باید از خود میرشاد ماجدی بپرسید اما 
این تغییرات در یک سیستم کاملا طبیعی است. در یک 

سیستم فردی را از جایی به جای دیگر می برند و فرد دیگری 
جای او می آید. قرار نیست یک نفر 20 سال در یک جایگاه 
باشد. وی افزود: مشغول انجام دادن کارم بودم و مشکلی هم 
نداشتم. خدا را شکر وضعیت کار بد هم نبود و خوب کار 
می کردیم. من هم مانند هر فرد دیگری که در یک سیستم 
جای شان تغییر می کند، تغییر کردم و احتمال دارد به پست 
دیگری بروم. این موضوع عجیب نیست. هر مدیری مجاز 
است تغییراتی در مجموعه اش داشته باشد. البته به من هنوز 
ابلاغ جدیدی نداده اند، اما همچنان در فدراسیون هستم. 

رئیس سابق دپارتمان آموزش فدراسیون فوتبال تصریح 
کرد: عملکرد پاکی در دوره حضور در این دپارتمان داشتم 
اما اکنون از این فضا خارج شدم. هدف من هم از حضور در 
این پست خدمت بود و دنبال مسائل مالی هم نبودم زیرا این 
موارد برای من اهمیتی ندارد و دنبال تقویت فوتبال کشور در 
بخش آموزش بودم. اکنون هم این تغییرات طبیعی است و 
خاص نیست. وی درمورد جانشین خود در دپارتمان آموزش 
پاسخ داد: بهارک کاظم که از عوامل خود ما در دپارتمان 
آموزش بود، جای من انتخاب شده است. او مدرک دکترا 
دارد و سال ها در مجموعه فدراسیون زحمت کشیده است. 
نیروی توانمند، سلامت، کارآمد و انسان بسیار مودبی است 
که مجموعه را می شناسد. به نظر من انتخاب بسیار خوب 

و اصلحی است. 

نیما  نکیسا:

قرار نیست 20 سال در یک سمت بمانیم

افشین قطبی؛ سرمربی سابق تیم ملی و 
در  فولادخوزستان  و  پرسپولیس  تیم های 
خصوص وضعیت تیم ملی کشورمان صحبت 

کرد.
ارزیابی  را چطور  الجزایر  با  بازی   

می کنید؟ 
مقابل الجزایر خیلی بد بازی کردیم و این 
عملکرد ضعیف دلایل زیادی دارد؛ این تنها 
بازی ضعیف تیم ما نبود و در مرحله مقدماتی 
جام جهانی هم بازی های ضعیفی داشتیم که 
البته توانستیم نتیجه بگیریم و دلیلش هم این 
است که بازیکنان باکیفیتی در تیم داریم که 
شاید بتوان گفت بهترین نسل تاریخ فوتبال 
ایران هستند و تیم هایی که مقابل آنها بازی 
کردیم اکثرا تیم های ضعیفی بودند که شاید در 
ضعیف ترین فرم 10 سال اخیرشان قرار داشتند 
و بعضی وقت ها نتایج خوب اشتباهات ساختاری 
یک تیم را پنهان می کند و اشکالات شکل بازی 
تیم را نشان نمی دهد. بازی با الجزایر یک هشدار 
برای ما بود و تمرکز بازیکنان بسیار پایین بود. در 
سازماندهی دفاعی ضعف های آشکاری داشتیم 
و موقعیت های زیادی به تیم نه چندان قدرتمند 
الجزایر دادیم. من آرزو می کنم بتوانیم در فرصت 

باقی مانده این ضعف ها را پوشش دهیم.
  چرا بازی های تدارکاتی مناسب برای 

تیم ملی فراهم نشده است؟
دلایل زیادی می تواند داشته باشد که ممکن 
است بعضی از آنها را ما ندانیم ولی فکر می کنم 
تعلیق رئیس فدراسیون فوتبال ایران باعث شد 
فدراسیون دچار چالش جدی شود و به همین 
دلیل نتواند به وظایفش به خوبی و درستی عمل 
کند و نوعی وقفه در روند کار فدراسیون ایجاد 
کرد که آسیب هایی در این مقطع برای فوتبال 

به همراه داشت. 
  این روزها خیلی ها عقیده دارند که 
کادرفنی تیم ملی باید تغییر کند و حتی 
صحبت از رفتن اسکوچیچ مطرح است. با 

این نظر چقدر موافقید؟
 من نمی دانم به این سوال چطور پاسخ دهم 
چرا که هر صحبتی در این خصوص انجام دهم 
مواردی در کنارش می آید که باعث می شود برای 
تیم ملی خوب نباشد و ترجیح می دهم در این 
مورد صحبتی نکنم. تنها صحبت من این است 
که باید به مربیان و کاری که انجام می دهند 
احترام گذاشت. خصوصا مربیان تیم ملی که 
شایسته احترام زیادی هستند چه کسانی که در 
حال حاضر مشغول به کار هستند و چه افرادی 
که قبلا حضور داشتند و همه تلاش خودشان را 

انجام دادند و شایسته احترام هستند.

گفـــتوگـــو

  واکنش عبادی پور  
به شکست تیم ملی والیبال

ایران  ایسنا: کاپیتان تیم ملی والیبال 
بعداز شکست برابر بلغارستان  گفت: بد بازی 
نکردیم اما به بازی خوب بلغارها باختیم. میلاد 
عبادی پور ادامه داد: همان طور که بهروز 
عطایی، سرمربی تیم ملی هم اشاره داشت 
اگر ست اول را کنار بگذاریم، در دو »ست« 
دیگر خیلی خوب والیبال بازی کردیم. درست 
است که ترکیب تیم ایران مقداری جوان تر از 
سال های گذشته شده است اما به نظرم 100 
درصد توان خود را گذاشت. او افزود: قبلا هم 
اعلام کرده بودم که بازیکنان تیم در تمام 
بازی ها 100 درصد توان خود را می گذارند. 
به رغم تجربه خیلی کمی که بعضی بازیکنان 
ایران دارند، با جو سالن که هواداران بلغاری 
درست کرده بودند بازیکنان خیلی خوب 

خودشان را نشان دادند. 

خارجازمستطیلسبز

افشین قطبی:  
 بازی با »الجزایر«

  یک هشــدار
 برای ما بود

جـوابیـــه
 جوابیه وزارت ورزش

 به گزارش »آرمان ملی« 
اداره کل روابط عمومی و اطلاع رسانی وزارت 
ورزش وجوانان در پاسخ به گزارش مندرج 
در شماره 1296 مورخ پنجشنبه 22 خرداد 
سالجاری تحت عنوان »همه فراری از دوحه؛ 
ایران در قطر!« جوابیه ای به روزنامه آرمان ملی 
ارسال کرده که مطابق ماده 23 از فصل ششم 
قانون مطبوعات این جوابیه منتشر می شود: »در 
پی لغو یک جانبه بازی ایران و کانادا که قرار بود 
در مورخ 15 خرداد در ونکوور کانادا برگزار شود، 
فدراسیون فوتبال برای استفاده از فرصت فیفادی 
در خردادماه، نظر سرمربی محترم تیم ملی را 
جویا شد، سرانجام با تاکید فنی برای برپایی 
اردوی تیم ملی در دوحه و مجموعه تمرینی 
»اسپایر« )به عنوان یکی از مجهزترین کمپ های 
ورزشی دنیا( برنامه ریزی صورت گرفت. بنابراین 
فدراسیون فوتبال برای تامین نظر و احترام به 
درخواست فنی سرمربی محترم، اردوی تیم ملی 
را در این زمان در دوحه برنامه ریزی کرد. ضمن 
اینکه هم زمان با برپایی اردوی تیم ملی فوتبال 
ایران در دوحه، فدراسیون جهانی فوتبال)فیفا(، 
دو دیدار پلی آف جام جهانی )استرالیا- امارات و 
استرالیا- پرو( را نیز در همین کشور و در همین 
شرایط آب وهوایی برگزار کرد که با توجه به 
استانداردهای همیشگی فیفا مشخص است، 
برخلاف آنچه عنوان شده، تیم ایران تنها تیم 

حاضر در دوحه و خردادماه نبوده است. 

سرمربی جدید  استقلال رسما هدایت این تیم را به  دست  گرفت 

توپ پر    »ساپینتـو«بــرای فصل جدیـــد

 

فوتبــــالداخلی

آرمان ملی: »ریکاردو ساپینتو« هدایت 
تیم استقلال را در فصل آینده لیگ برتر بر عهده 
خواهد داشت. »ساپینتو« سابقه سرمربی گری 
و  لیسبون  »اسپورتینگ«  تیم های  در 

»براگای« پرتغال را در کارنامه خود دارد. 
  نظر مربی جدید 

ریکاردو ساپینتو پس از مراسم معارفه 
خود به عنوان سرمربی تیم فوتبال استقلال 
اظهارداشت: ابتدا از مدیرعامل باشگاه استقلال 
تشکر می کنم که مرا به این باشگاه دعوت کرد. 
استقلال یکی از بزرگ ترین تیم های جهان 
است، تیمی با نزدیک به 40 میلیون هوادار 
که همیشه به برنده شدن عادت دارد، مثل 
فصل گذشته که با پیروزی های پیاپی قهرمان 
شد. همیشه در خواب رویای اینجابودن را 
داشتم. این یکی از بهترین لحظه ها و تجارب 
زندگی من خواهد بود و امیدوارم بتوانیم با 
تلاش یک قهرمانی دیگر را رقم بزنیم. وی 
ادامه داد: همیشه روحیه جنگندگی را حفظ 
خواهیم کرد. فرقی نمی کند بازی دوستانه 
باشد یا رسمی، ما باید همیشه برای پیروزی به 
میدان برویم. بازی های استقلال را نگاه کردم 
و باید بگویم دلیل برد های استقلال کیفیت 
بازیکنان این تیم بود. آنها خیلی خوب در دفاع 
کار می کردند و مثل یک خانواده در کنار هم 
می جنگند. رقابت پرفشاری بود و آنها هیچ 
باختی نداشتند. استقلال فصل عالی را سپری 
کرده است و ما باید این روند را برای آینده ادامه 
دهیم. می دانیم یک مسئولیت خطیر برگردن 
ماست و همه تلاش می کنند قهرمانی را به 
دست بیاورند. مطمئنا همه تیم ها جنگنده تر 
از قبل مقابل ما کار می کنند. ما باید بیشتر از 
همیشه آماده بوده و حس جنگندگی بیشتری 

داشته باشیم. 
  صحبت های مدیرعامل 

مصطفی آجورلو، مدیرعامل باشگاه استقلال 
در مراسم معارفه »ساپینتو« سرمربی جدید 
تیم فوتبال استقلال اظهارداشت: خدا را 
شکر می کنیم و امیدواریم با آمدن ساپینتو، 
سرمربی جدید تیم فوتبال استقلال، هواداران 
به آرامش رسیده باشند. لذت قهرمانی را که 

چند سالی بود در انتظارش بودیم، در استادیوم 
آزادی توانستیم درک کنیم و شاید بعداز چند 
سال این قهرمانی که منتظر آن بودیم، به دست 
آمد. وی در ادامه یادآورشد: البته من به فرهاد 
مجیدی از اول فصل گفته بودم که 75 امتیاز 
می خواهم و پنج هفته قبل از پایان مسابقات 
می خواهیم قهرمان شویم. جا دارد که برای 
مجیدی هم آرزوی موفقیت کنیم. ممکن است 
رفتن او من را خیلی اذیت کرده باشد و هم 
اینکه فشارهایی را هم هواداران و هم ما در این 
یکماه تجربه کرده باشیم، ولی فوتبال حرفه ای 
همین است و باید درک کنیم که قهرمانی 
تمام و فصل جدید شروع شد و هر کسی هم 
حق انتخاب دارد. مجیدی نیز تشخیص داد 
که در کشور دیگری سرمربی تیم دیگری 
باشد. مدیرعامل باشگاه استقلال خاطرنشان 
کرد: ما برای ادامه زندگی استقلال هرگز 
از پا نخواهیم افتاد و پرتلاش مثل گذشته 
حرکت مان را ادامه خواهیم داد. من خیلی 
مایل بودم که با مجیدی همکاری مان را ادامه 
دهیم و می خواستیم که قهرمانی در فصل 
جدید را با یک مربی ایرانی داشته باشیم، اما به 
هر حال هجمه دیگران سبب شد که مربی که 
قول همکاری و مساعدت به باشگاه استقلال 
داده بود، منصرف شود. عیب ندارد آسمان 

استقلال همیشه آبی است و وسعت آن به 
اندازه کهکشان ها بی بدیل و بی نهایت است 
و هرگز استقلال احساس ضعف نمی کند. 
آجورلو با اشاره به روند مذاکرات باشگاه 
استقلال تصریح کرد: بعداز جدایی مجیدی 
مذاکرات مان را شروع کردیم و بیش از 40 
مربی در لیست کارشناسان و مذاکره کنندگان 
ما بودند. امین ترین افراد من مذاکرات را دنبال 
کردند و در سریع ترین فرصت بدون وقفه، 
حتی در ساعت سه و چهار صبح مذاکره کردند 
که منجر به تفاهم شد و سرمربی محترم و عزیز 
استقلال در این مجلس حضور دارد و ان شاءا... 
مسئولیت تیم استقلال را با این امضا برعهده 
می گیرد. البته ایشان در روزهای گذشته قول 
داده و قرارداد را امضا کرده بود، ولی قرارداد 
رسمی در حضور رسانه ها امضا شد. مدیرعامل 
باشگاه استقلال خاطرنشان کرد: من جا دارد 
از رسانه ها تشکر و عذرخواهی کنم که در 
بعضی وقت ها ما سکوت کرده بودیم. به هر 
حال سرمربی محترم استقلال که کارنامه کار 
در شش هفت کشور را دارد و تجربه خوبی از 
حضور در کشورهای پرتغال و... داشته و در 
کشورش هم محبوب و مورد احترام است، 
به تیم ما پیوست. در اولین مکالمه ای که ما 
از طریق رسانه مجازی و تصویری داشتیم، 

در دو موضوع باهم اشتراک داشتیم. او گفت 
که من گرسنه قهرمانی هستم، من هم گفتم 
با اینکه قهرمانی را تجربه کردم، ولی همچنان 
تشنه قهرمانی هستم. درست است که سنی از 
من گذشته است، ولی مثل یک پسر 18 ساله 
هنوز پرتلاش، پرجنب وجوش در رسیدن به 
قهرمانی بعدی هستم و این موضوع اشتراک 
ما برای قهرمانی هم در سوپرجام، حذفی و 
لیگ برتر و ان شاءا... در فصل بعد قهرمانی 

آسیاست. 
  بازتاب

کالچومرکاتو ایتالیا نوشت: در حالی که 
زمزمه حضور آندره آ استراماچونی روی نیمکت 
استقلال شنیده شده بود، سران این تیم 
به دنبال مربی پرتغالی رفتند و ریکاردو ساپینتو 
را به عنوان سرمربی انتخاب کردند و به این 
ترتیب »استرا« که دوران خوبی را در استقلال 
داشت به این تیم باز نخواهد گشت. ساپینتوی 
49 ساله با تجربه هدایت اسپورتینگ لیسبون 
و براگا در پرتغال، واسکودوگامای برزیل، ستاره 
سرخ بلگراد، تیم های باشگاهی یونان و ترکیه 
و لهستان، استاندارد لیژ بلژیک از فصل بعد 
روی نیمکت استقلال خواهد بود. »رکورد« 
پرتغال نیز نوشت: سرمربی پرتغالی و باتجربه 
راهی ایران شد تا هدایت استقلال مدافع عنوان 
قهرمانی لیگ ایران را بر عهده بگیرد. رسانه 
اسپورتا لهستان نیز نوشت: ساپینتو سرمربی 
جدید آبی های ایران در فصل بعد است. او با 
خوشحالی از حضور در استقلال گفت: بسیار 
مفتخرم که به بزرگ ترین باشگاه ایران و یکی 
از بزرگ ترین باشگاه های جهان یعنی استقلال 
پیوستم. می دانم 40 میلیون هوادار استقلال 
هم مثل من پرشور هستند. بی صبرانه منتظر 
بازی در ورزشگاه آزادی هستم. این مربی 
49 ساله با استقلال تهران قهرمان 9 دوره 
ایران قرارداد دو ساله امضا کرد. این اولین 
باشگاه آسیایی نیست که ساپینتو را هدایت 
می کند. او در گذشته مربی تیم الفتح بود. 
رسانه اسپورت نیوز یونان، weszlo لهستان 
و آبولا پرتغال نیز به حضور این مربی روی 

نیمکت استقلال پرداختند. 

 نباید »ساپینتو« را با »فرهاد« مقایسه کرد 

مهدی مهدوی کیا: 

امیدوارم ایران بازهم آمریکا را شکست دهد
مهدی مهدوی کیا، سرمربی تیم ملی امید کشورمان درباره بازی 

تاریخی ایران با آمریکا در جام جهانی 98 فرانسه صحبت کرد.
  دیدار در 98 

بیش از دو دهه از زمانی که مهدی مهدوی کیا با ایران به پیروزی 
2 بر یک مقابل آمریکا دست یافت، می گذرد، اما هیجان کسب 
اولین پیروزی ایرانی ها در جام جهانی هنوز از بین نرفته است. 
سه شنبه  بیست وچهارمین سالگرد دیدار بین دو تیم ملی که روابط 
سیاسی با یکدیگر ندارند، در جام جهانی فرانسه 98 بود، بازی ای 
که بیشتر از منظر سیاسی در تاریخ جام جهانی شناخته می شود. 
آنها پس از قرعه کشی در قطر، دوباره در جام جهانی اواخر امسال به 
مصاف هم خواهند رفت، اما بعید است که این دیدار به اندازه دیدار 
جام جهانی 98 فرانسه که با گل مهدی مهدوی کیا ایران برنده 
شد؛ هیاهو داشته باشد. مدافع 44 ساله سابق هامبورگ در این 
زمینه به »رویترز« گفت: دیدار ایران و ایالات متحده در آن زمان 
مسابقه قرن بود. آن گل یکی از بزرگ ترین، به یادماندنی ترین و 
قابل توجه ترین اتفاقات دوران زندگی ام بود. هرگز و هرگز آن 
لحظه را فراموش نمی کنم. مهدوی کیا ادامه داد: »من در آن 
بازی خیلی جوان بودم، بازی بسیار مهمی در جام جهانی بود، 

ایران مقابل آمریکا بود، اولین برد برای ایران در جام جهانی به 
ثبت رسید. هزاران نفر هواداران ایرانی در ورزشگاه لیون برای 
اولین دیدار بین المللی بین دو کشوری که از زمان انقلاب 

1979 ایران با هم اختلاف داشتند، حاضر 
شدند. تدابیر امنیتی شدید بود، اما 

چشم انداز هر گونه خصومتی که در 
زمین وجود داشت به سرعت از بین 
رفت، زیرا ایرانی ها دسته های گل 
به آمریکایی ها هدیه دادند و تیم ها 

برای عکسی مشترک آماده شدند.« 
این بازی با جنجال داغی همراه بود، 

اما در نیمه اول با ضربه سر حمید 
استیلی برتری ایرانی ها رقم 

خورد و مهدوی کیا بال 
چپ ایران شش دقیقه 
مانده به پایان بازی 
این  برنده  را  ایران 

بازی کرد.

  اولین برد 
مهدوی کیا یادآور شد: آن برد از هر زاویه ای که به آن نگاه کنید، 
برد مهمی بود. از منظر ورزشی این یک لحظه تاریخی بود زیرا ما 
اولین برد تاریخ فوتبال ایران را در جام جهانی به دست آوردیم. 
برای کشور این جشن بزرگی شد، بنابراین تاریخی نیز بود. ما هرگز 

آن روز را فراموش نمی کنیم. 
  جام جهانی 2022

هافبک سابق تیم ملی ایران درباره تقابل با آمریکا در جام جهانی 
2022، تصریح کرد: ایالات متحده بازیکنان جوانی دارد که در اروپا 
بازی می کنند، بنابراین به طور کلی من معتقدم که آمریکا بسیار 
قوی تر از سال 1998 است و مطمئن هستم که بازی با آنها در قطر 

بسیار دشوارتر خواهد بود. 
  سیاسی 

مهدوی کیا گفت: این بازی ممکن است هنوز تحت تاثیر 
محیط سیاسی باشد، این مسابقه ممکن است به نوعی 
زیر آن سایه باشد. اما من مطمئن هستم که 
آن بازیکنان حرفه ای هستند، آنها باتجربه 
هستند و می توانند بدون توجه به آنچه 
در سیاست می گذرد، روی ورزش و خود 
مسابقه تمرکز کنند. امیدوارم بازی 
خوبی باشد و امیدوارم ایران بتواند 

بازهم برنده شود. 

ریکاردو ساپینتو به عنوان سرمربی تیم استقلال در 
شرایطی معرفی شد که کارنامه وی گویای تنها یک جام در 
12 سال مربیگری بوده است. فصل قبل استقلال بدون قبول 
شکست و با ثبت بهترین خط دفاعی ادوار لیگ برتر و کسب 
بیشترین امتیاز به قهرمانی رسید. این موارد ناخواسته فشار 
زیادی را به سرمربی پرتغالی وارد می کند و اگر بخواهیم این 
انتظار را از او داشته باشیم که در همان ابتدا پیروزی های 
متوالی کسب کند احتمال آنکه استقلال افت محسوسی 
کند بسیار زیاد است. »استرا« هم کارنامه جالبی نداشت و در 
پنج، شش هفته اول عملکرد جالبی نداشت اما توانست سبک 
مورد نظرش را در استقلال جا بیندازد و پیروزی های متوالی 
به دست آمد هر چند مسائل مالی او را از تیم دور کرد. اصلا 
نباید تیم ساپینتو را با تیم فرهاد مجیدی مقایسه کرد و منتظر 
بود تا تیم او خیلی راحت از سد رقبا عبور کند.  فوتبال خم 
رنگرزی نیست و اصلا نباید منتظر باشیم تا ساپینتو کاری کند 
که نظیر آن توسط سرمربیان قبلی استقلال و دیگر تیم های 
باشگاهی ایران رخ نداده است. الان نمی شود سطح فنی این 
مربی را قضاوت کرد چون کیفیت و شکل فوتبالی که در ایران 
شاهد هستیم با تمام تیم هایی که او در آنها مربی بوده تفاوت 
دارد. اگر بتواند سبک مدنظر خود را در استقلال جا بیندازد 
و این سبک کاربردی باشد آن وقت شاهد اتفاقات خوبی 
خواهیم بود. تحت فشار قراردادن سرمربی پرتغالی استقلال 
تمرکز را از او می گیرد و منجر به تصمیماتی عجولانه می کند. 
او نیاز به شناخت کافی از فضای فوتبال ایران دارد و مدیریت 
باشگاه هم به وی کمک می کند تا بازیکنان مدنظرش را برای 
فصل بعد در اختیار داشته باشد و برای رسیدن به اهدافش 
گام بردارد. در فوتبال ایران مدیران باشگاه ها برای انتخاب 
سرمربی خارجی به جیب خود نگاه می کنند و موارد دیگر را 
کمتر لحاظ می کنند. منظورم ساپینتو نیست و نگاه کلی به 
سرمربی خارجی براساس پولی است که باشگاه در اختیار دارد. 
امیدوارم به لحاظ فنی و اخلاقی، ساپینتو گزینه ای ایده آل 
برای استقلال باشد و گذر زمان این موضوع را نشان می دهد. 
مدیران استقلال تحت تاثیر فضای مجازی از انتخاب سرمربی 
داخلی منصرف شدند و با گزینه خارجی به توافق رسیدند. 
متاسفانه در این فضا نظرات افراد متخصص کمتر دیده و 
شنیده می شود و بر عکس آنهایی که سواد تخصصی ندارند و 
از جنبه کارشناسی هم بدون مهارت هستند با سروصداکردن 
و برهم ریختن جو، خواسته خود را در اولویت قرار می دهند. 
معتقدم نفوذ فضای مجازی بر مدیریت فوتبال ایران که بارها 
نظیر آن دیده شده فرصت کمی به ساپینتو می دهد و او در 
صورتی که نتواند نتایج خوبی در هفته های ابتدایی بگیرد 

بخت کمی برای ماندن روی نیمکت استقلال دارد. 

ایسنا: حسن خان محمدی پیشکسوت پرسپولیس درباره 
شریط پرسپولیس در نقل  وانتقالات اظهارکرد: پرسپولیس در 
نقل  وانتقالات بازیکنانی را جذب کرده که از نظر سن وسال 
بالا هستند. البته کادرفنی سعی کرده بهترین نفرات را جذب 
کند و از نظر من هم به غیر از مسائل فنی یکدل بودن در یک 
تیم بسیار مهم تر است. پرسپولیس باید بازیکنانی را جذب 
کند که در طول فصل به این تیم کمک کنند. از طرف دیگر 
بعد از جذب نفرات مدنظر تیم، هدایت آ نها هم اهمیت دارد. 
او افزود: نفرات خوبی جذب شده اند که در فوتبال ایران نامدار 
هستند. کادرفنی باید تلاش کند این نفرات را به خوبی هدایت 
کند تا مشکلی ایجاد نشود. این بازیکن پیشین پرسپولیس 
هم چین درباره مشکلات پرسپولیس در خط حمله هم بیان 
داشت: فصل قبل کاملا مشهود بود که تیم نیاز به یک مهاجم 
خوب و ترازاول دارد. متاسفانه ما این مشکل را داریم و در 
ایران مهاجم خوب بسیار کم است. در این میان اگر قرار است 
مهاجمی خارجی جذب شود باید بازیکنی را مدنظر داشته 
باشند که در محوطه 18 قدم خوب کار کند و از فرصت ها 

به خوبی استفاده کند. 

بیــنالمــلل

 * اتحادیه فوتبال انگلیس با حمایت از سرمربی این تیم اعلام 
کرد ساوت.گیت از کار برکنار نمی شود. تیم ملی انگلیس در 
لیگ ملت ها عملکرد ضعیفی داشت و با 2 تساوی و 2 باخت در 
قعر جدول گروه قرار گرفت. از این رو انتقادها از گرت ساوت گیت 
افزایش یافته است و خیلی ها خواهان برکناری او هستند. با 
این حال دبی هویت، رئیس اتحادیه فوتبال انگلیس اکنون از 
این مربی 51 ساله دفاع کرد. به گفته رئیس اتحادیه فوتبال 
انگلیس، گرت ساوت گیت با وجود انتقادهای اخیر از اعتماد 
کامل اتحادیه برخوردار است. او گفت: قبل از اینکه گرت 
سرمربی شود، فوتبال انگلیس هیچ افتخاری نداشت. یک رقابت 
باشگاهی وجود داشت که ما در مورد آن صحبت می کردیم و 
بازیکنانی که در تیم ملی با هم هماهنگ نبودند. نباید فراموش 
کنیم او موفق ترین سرمربی انگلیس است که در 55 سال گذشته 
داشته ایم. ما به گرت به دلایلی که بیان کردم ایمان داریم و فکر 
می کنم این مهم ترین چیز است. ساوت گیت در سال 2016 به 
نیمکت تیم ملی انگلیس رسید. او از آن زمان انگلیس را به نیمه 
نهایی جام جهانی 2018 و به فینال یورو 2020 رساند. این تیم 
در جام جهانی در گروه دوم با تیم های ولز، آمریکا و ایران هم گروه 
شده است. تیم ملی فوتبال انگلیس یکی از مدعیان قهرمانی 
در جام جهانی و از رقیبان تیم ملی ایران در مرحله گروهی 
جام جهانی قطر است. در طول چند سال گذشته استعدادهای 
زیادی در این تیم شکوفا شدند و در ترکیب انگلیس قرار گرفتند.

          گفت وگو
سجاد انوشیروانی روز سه شنبه  از سوی وزارت 
ورزش به عنوان سرپرست فدراسیون وزنه برداری 
منصوب و کار خود را آغاز کرد. برهمین اساس علیرضا 
دبیر، رئیس فدراسیون کشتی با حضور در محل 

فدراسیون با وی دیدار کرد.

        دیدار
 در حاشیه مراسم افتتاحیه  رقابت های قهرمانی 
تکواندو آسیا که  در سالن »هوبان« شهر »چانچئون« 
کشور کره جنوبی در حال برگزاری است، هادی ساعی 
رئیس فدراسیون تکواندو با دکتر چو، رئیس فدراسیون 

جهانی دیدار صمیمانه ای داشت.
 

                          ورزشگاه 
 این روزها عکس های جالبی که در توئیتر پخش 
شد، زاییده فکر هنرمند آمریکایی، »پل فایفر« است. 
تصاویر مربوط به ورزشگاهی یک میلیون نفری است 
و اندازه عظیم مورد نیاز برای اسکان تعداد زیادی از 

هواداران را نشان می دهد.
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